

Lounge Kitchen Usage Guidelines

1. The kitchen is open from **07:00 AM to 08:30 PM**. Usage is prohibited at all other times.
2. Students can only use school-provided stoves; **personal stoves are strictly prohibited**.
3. To prevent the spreading of cooking fumes, please make sure that you turn on the range hood when cooking.
4. As kitchen space is limited, **personal items should not occupy it**. Items left in the kitchen will be sent to the Student Housing Service Section. **Items not retrieved within two weeks will be considered abandoned** and disposed of without objection.
5. Please clean up the kitchen area after use to maintain cleanliness and hygiene. If students fail to clean the kitchen properly, **it will be temporarily closed for two to three days for maintenance**.

交誼廳簡易廚房使用規定

- 一. 簡易廚房開放時間為每日07:00-20:30，其餘時間禁止使用。
- 二. 簡易廚房只能使用學校提供爐具，禁止使用個人爐具。
- 三. 使用時請開啟抽油煙機，避免油煙漫延影響環境及健康。
- 四. 廚房空間有限，私人物品不得占用，如有則送交宿服組，兩週內未領回，視同廢棄物處理，不得異議。
- 五. 使用後請自行清潔，保持廚房環境衛生。
如未確實清潔，廚房將關閉二至三日進行整理。